

# SPA UNDER THE STARS

veli spa  
KURUMBA MALDIVES

## SPA UNDER THE STARS | 105mins

A bespoke journey for romantic couples. Begins with foot massage just beyond the sunset. A beautiful setting and memorable moments await you and your loving partner. This pure moment of relaxation with a golden cowry shell massage using warm Maldivian coconut oil to gently warm and relax your body. Champagne and chocolate dipped fruits will be served to compliment your journey together whilst enjoying the stars on our own lazy bag on the beach.

Priced at **USD 480 per couple** and includes the romantic set up, champagne, strawberry coated fruits and time to appreciate the stars.

### Terms & Conditions:

- The treatment will be done at the pavilion at sunset time being 18:00 - 19:45 hours.
- Booking in advance required due to the location and availability.
- Please arrive at Veli Spa at least 15mins earlier for the preparation procedure and consultation prior to the treatment.
- In adverse weather, your treatment will be completed in our Couple's Treatment Room.

## СПА ПОД ЗВЕЗДАМИ | 1 час 45 мин

Неповторимое путешествие для романтических парочек. Начиная накануне заката с массажа стоп, вас ждет атмосфера настоящего праздника жизни и незабываемые моменты. Мы используем теплое мальдивское кокосовое масло из местных раковин каури, которое снимает ваше напряжение и дарит прекрасное чувство совершенной гармонии с жизнью. Чудесным дополнением к вашей процедуре станут шампанское и фрукты в шоколаде, которыми вы будете наслаждаться под звездами.

Услуга в размере 480 долларов США включает романтическую обстановку в открытой беседке, шампанское, клубнику в шоколаде и время, чтобы сполна насладиться звездами.

### Условия:

- Процедура будет проведена в открытой беседке со времени начала заката с 18:00 до 19:45.
- Необходимо предварительное бронирование в связи с расположением и наличием свободных дат.
- Пожалуйста, приходите в Veli Spa по крайней мере за 15 минут до процедуры для консультации.
- В неблагоприятную погоду ваша процедура будет исполнена в комнате для процедур для парочек.

**FOR BOOKINGS,  
PLEASE CALL EXT. 363**

*Prices are in USD and subject to 23.2%  
Government Tax and Service Charge*

**ДЛЯ БРОНИРОВАНИЯ, ПОЖАЛУЙСТА,  
ЗВОНИТЕ ПО ВНУТРЕННЕМУ  
НОМЕРУ ТЕЛЕФОНА 363**

*Цены в долларах США и подлежат  
обложению государственным налогом и  
сервисным сбором в размере 23.2%.*